
 
 

Zapisnik i odluke  
Izborne i godišnje Skupštine Saveza 

 
održane u četvrtak 28. veljače 2008. u Zagrebu, u Domu sportova, Trg K. Ćosića 11, od 18 do 20 sati. 
 
 
Nazočni (abecednim redom članica Saveza): 
BK Max:  Berislav Šarić, Igor Kraljić 
BK Medvedgrad 1998: Šime Zekan, Renata Hadžihalilović 
BK Nika:  bez predstavnika 
BK Purger:  Damir Skorup, Branko Jagodić 
BK Ružmarinka: članica je izvan mandata 
BK Silent:  Ivana Dragčević, Branko Zubić 
BK Stella:  Marijan Rihtar, Mladen Lončarec 
BK Zagreb Maksimir: Silvio Jurčić, Snježana Milešević 
Predsjednica Saveza: Lidija Petrinović Zekan (do točke 6 te od točke 9.2) 
 
Također nazočni:  Ratko Cvetnić, zapisničar; Lidija Petrinović Zekan (od točke 6 do točke 9.2) 
 
 
 
1. Izbor Verifikacijskoga odbora 
1.1 Izbor 
 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan (PPZ) pozdravila je nazočne i predložila da u 
Verifikacijski odbor uđu skupštinari Branko Jagodić (SBJ), kao predsjedavajući VO-a, Ivana Dragčević 
i Renata Hadžihalilović. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem. 
 
1.2 Izvještaj o kvorumu 
 
Verifikacijski odbor pregledao je Upisnik članica i skupštinske prijavnice te je SBJ izvijestio da u 
članstvu Saveza ima osam klubova, što znači da je puni broj skupštinara 17, što daje skupštinski 
kvorum od 9 skupštinara, a da je nazočno 13 skupštinara što znači da kvorum postoji te da 
nadpolovičnu većinu čini 7 glasova. 
 
Izvještaj prihvaćen jednoglasno javnim glasovanjem. 
 
1.3 Usvajanje dnevnoga reda 
PPZ je potom postavila pitanje bilo kakvih izmjena i dopuna dnevnog reda predloženoga u 
skupštinskome pozivu. Budući da nitko od skupštinara nije predložio izmjenu ili dopunu dala je dnevni 
red na usvajanje.  
 
Dnevni red prihvaćen jednoglasno javnim glasovanjem. 
 
2. Ovjera Zapisnika Godišnje skupštine Saveza 2007. 
PPZ je potom postavila pitanje bilo kakvih izmjena i dopuna zapisnika i odluka Godišnje skupštine 
Saveza 2007. Tajnik Saveza Cvetnić (TC) ukratko je podsjetio na slučaj BK Tempo čiji je zahtjev za 
prijem u Savez prošlogodišnja Skupština odbila kao neutemeljen i prebacila na ovogodišnju 
Skupštinu. No kako BK Tempo u međuvremenu nije pokazao nikakvu natjecateljsku aktivnost te nema 
ni jednoga registriranog igrača Upravni odbor na svojoj XIII. sjednici odlučio je da nema osnova za 
pokretanje postupka prijema u Savez. Budući da nitko od skupštinara nije predložio izmjenu ili dopunu 
dokumenta PPZ je predložila da se isti ovjeri. 
 
Zapisnik Godišnje skupštine Saveza 2007. ovjeren jednoglasno javnim glasovanjem. 
 



3. Usvajanje Izvješća za godinu 2007. 
PPZ ukratko je predstavila dokumente koje je je Upravni odbor na svojoj XIII. sjednici proslijedio 
Skupštini na usvajanje 
 
3.1 Programski izvještaj 
TC ukratko je obrazložio dokument. Budući da nitko nije imao primjedbi PPZ predložila je da se isti 
usvoji u predloženome obliku. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 1). 
 
3.2 Financijski izvještaj 
TC ukratko je obrazložio dokument napomenuvši da se u isti podnosi ZŠS-u i Gradskome uredu za 
prosvjetu i šport. Skupštinar Damir Skorup (SDS) zatražio je obrazloženje načina isplate plaće treneru 
I. selekcije te prikaza prihoda i rashoda zaokruženim iznosima u nekim stavkama. Nakon obrazloženja 
koje je dao TC nije bilo daljnjih primjedbi te je PPZ dala izvještaj na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 1). 
 
4. Usvajanje izvještaja o radu za Olimpijski ciklus 2004-8. 
PPZ ukratko je predstavila dokument koje je je Upravni odbor na svojoj XIII. sjednici proslijedio 
Skupštini na usvajanje. TC je dao kraće obrazloženje napomenuvši da se radi o najuspješnijem 
ciklusu u dosadašnjoj povijesti Saveza. Budući da nitko nije imao primjedbi PPZ predložila je da se isti 
usvoji u predloženome obliku. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 2). 
 
5. Razrješenje dosadašnje uprave Saveza uz istodobni izbor predsjedavajućega za nastavak 
sjednice do izbora novoga predsjedavajućega. 
PPZ predložila je da se uprava Saveza u postojećem sazivu razrješi dužnosti te da se skupštinar 
Marijan Rihtar (SMR) sukladno Statutu kao najstariji među skupštinarima izabere za 
predsjedavajućega skupštinske sjednice do izbora novog predsjednika. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 3). 
 
6. Izvještaj Verifikacijskoga odbora o kvorumu novoga saziva Skupštine. 
SBJ, kao predsjedavajući Verfikacijskoga odbora, izvjestio je da Skupština sada broji 12 skupštinara 
što daje kvorum, a da nadpolovičnu većinu čini 7 glasova. 
 
Izvještaj prihvaćen jednoglasno javnim glasovanjem. 
 
7. Usvajanje novoga Statuta Saveza. 
SMR najavio je točku, a TC u kraćem obrazloženju podsjetio da je Upravni odbor na svojoj XIII. 
sjednici proslijedio prijedlog Statuta Skupštini na usvajanje. Posebno je napomenuo usklađenje sa 
Zakonom o športu koja određenim kategorijama dužnosnika, među kojima i sportskim sucima, priječi 
članstvo u upravama sportskih udruga. Potom je SM dao novi Statut na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 4). 
 
7.1 Izvještaj Verifikacijskoga odbora o skupštinskome kvorumu po novom Statutu 
SBJ, kao predsjedavajući Verfikacijskoga odbora, izvijestio je da po usvajanju novog Statuta SMR više 
ne može biti član Skupštine jer se nalazi u Upisniku sudačkih dužnosnika HBS-a. SMR i predstavnik 
BK Stelle izjavili su da su prije nekoliko dana poslali HBS-u očitovanje kojim se SMR povlači iz 
sudačke organizacije HBS-a. Na pitanje imaju li potvrdu da su to poslali SMR i predstavnik BK Stella 
odgovorili su da nemaju. TC je predložio SMR-u da – ukoliko želi ostati član skupštine – na licu mjesta 
preda pisani istup iz sudačke organizacije HBS-a što je SMR izvršio. Nakon toga SBJ, kao 
predsjedavajući Verfikacijskoga odbora, izvijestio je da Skupština sada broji 12 skupštinara što daje 
kvorum, a da nadpolovičnu većinu čini 7 glasova. 
 
Izvještaj prihvaćen jednoglasno javnim glasovanjem. 
 



8. Usvajanje Poslovnika saveza  
SMR najavio je točku, a TC u kraćem obrazloženju podsjetio da je Upravni odbor na svojoj XIII. 
sjednici proslijedio prijedlog Poslovnika Skupštini na usvajanje. SDS je imao primjedbu na točku 5.1.1 
budući da ista nije usklađena sa Statutom te je predložio da se ista uskladi. SMR je potom Poslovnik s 
ovom izmjenom dao na izglasavanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 5). 
 
9. Izbor dužnosnika Saveza u nadležnosti Skupštine 
9.1 Izvještaj Verifikacijskoga odbora o valjanosti kandidatura 
Nakon što je Verifikacijski odbor pregledao kandidature SBJ, kao predsjedavajući Verfikacijskoga 
odbora, izvijestio je da su sve kandidature valjane: dotično po jedna za predsjednika i tajnika Saveza 
te sedam kandidatura za odbornike. 
 
Izvještaj prihvaćen jednoglasno javnim glasovanjem. 
 
9.2 Izbor predsjednika Saveza 
Nakon što je verifikacijski odbor prebrojao glasove SBJ, kao predsjedavajući Verfikacijskoga odbora, 
izvijestio je o ishodu. 
 
Za predsjednika Saveza jednoglasno je izabrana  Lidija Petrinović Zekan tajnim glasovanjem (odluka 
6). 
 
9.3 Izbor tajnika Saveza 
Nakon što je verifikacijski odbor prebrojao glasove SBJ, kao predsjedavajući Verfikacijskoga odbora, 
izvijestio je o ishodu. 
 
Za tajnika Saveza jednoglasno je izabran Ratko Cvetnić tajnim glasovanjem (odluka 6). 
 
9.4 Izbor Upravnoga odbora Saveza 
Nakon što je verifikacijski odbor prebrojao glasove SBJ, kao predsjedavajući Verfikacijskoga odbora, 
izvijestio je o ishodu. 
 
Za šest članova Upravnoga odbora izabrani su tajnim glasovanjem: Šime Zekan – jednoglasno, a 
Željko Đurđević, Anja Gorup, Silvio Jurčić, Marijan Rihtar i Damir Skorup – većinom glasova; dok 
kandidat Igor Kraljić nije dobio nadpolovičan broj glasova (odluka 6). 
 
PPZ preuzela je vođenje sjednice i u ime nove uprave Saveza zahvalila na povjerenju. 
 
9.5 Izbor stegovnoga suca Saveza 
PPZ je izvijestila da za ovo dužnosničko mjesto nije bilo kandidata. 
 
Primljeno na znanje. 
 
10. Prijedlog plana rada Saveza za Olimpijski ciklus 2008-12.  
PPZ ukratko je predstavila dokument koji je je Upravni odbor na svojoj XIV. sjednici proslijedio 
Skupštini na usvajanje. TC je dao kraće obrazloženje napomenuvši da u idućem ciklusu očekujemo 
daljnji programski rast Saveza, ali da se eventualne poteškoće mogu očekivati zbog nestabilnosti 
gradskoga proračuna i voluntarističkoga ponašanja gradske vlasti te zbog netransparentnoga rada 
HBS-a. Potom je PPZ dala dokument na usvajanje.  
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 7). 
 
11. Prijedlog plana rada Saveza za 2008. 
PPZ ukratko je predstavila dokumente koje je je Upravni odbor na svojoj XIII. sjednici proslijedio 
Skupštini na usvajanje. 
 
11.1 Programski plan 
TC je dao kraće obrazloženje, s osvrtom na formiranje II. selekcije Saveza za koju su preusmjerena 
sredstva koja su prije išla za školsku poduku. Nakon što je ZŠS ukinuo poduku postojala je opasnost 



da predmetni iznos bude izgubljen, no Upravni odbor prihvatio je inicijativu BK Max da bude 
programski nositelj mlađe selekcije te je takav program ponuđen i ZŠS-u, koji ga je prihvatio. Nakon 
toga PPZ dala je plan na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 8). 
 
11.2 Financijski plan 
TC je dao kraće obrazloženje spomenuvši primjedbu vezanu uz stavku „ostali stručni rad – honorarni“ 
za čiju namjenu je došla ispravka iz ZŠS-a. Ujedno spomenuo je da će se financijske doznake, tzv. 
dvanaestine početi isplaćivati savezima tek kad oni potpišu ugovore sa ZŠS-om o namjenskom 
izvršenju – no te ugovore ZŠS još nije dao. Nakon toga PPZ dala je plan na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 8). 
 
12. Razno  
Na upit PPZ ima li pitanja pod ovom točkom javilo se više skupštinara. 
 
SDS je predložio da zagrebački klubovi pokažu više solidarnosti prema BK Mangan u situacijama kad 
se natjecanja organiziraju u Dubrovniku te da pošalju svoje igrače. U kraćoj raspravi u kojoj je 
sudjelovalo više nazočnih istaknuto je da se radi o problemu koji je u prvome redu u nadležnosti HBS-
a jer troškovi odlaska u Dubrovnik i mali broj kvalitetnih izvanzagrebačkih igrača na tim turnirima nisu 
motiv za putovanje. 
 
SDS upozorio je da su Olimpijske igre mladih već za dvije godine i istaknuo potrebu da Savez potakne 
koordiniranu pripremu s HBS-om za to natjecanje. U kraćoj raspravi istaknuti su problemi koji će 
nastati u komunikaciji s HBS-om budući se još uvijek ne znaju osnove plana HBS-a ni za 2008. a još 
manje za idući olimpijski ciklus, te je istaknuta bojazan da će Savez zbog toga morati obavljati sve više 
posla iz nadležnosti nacionalnoga Saveza. 
 
Skupštinar Mladen Lončarec podsjetio je klubove na nedostatak crtovnih sudaca za MP Hrvatske i 
zamolio bolji angažman. 
 
Skupštinar Igor Kraljić (SIK) upitao je što je s prijemom u Savez nove udruge, koju je osnovao. TC 
odgovorio je da udruga do sada nije podnijela zahtjev za prijem u Savez. SIK je replicirao da je TC-a 
obavijestio o tome da je osnovao udrugu te da kod sebe ima registracijsku dokumentaciju. TC je 
potvrdio da je od SIK-a dobio takvu obavijest, ali je ponovio da nova udruga nije podnijela zahtjev za 
prijem u članstvo Saveza što je osnovni uvjet da Skupština o tome raspravlja. Uz to dnevni red 
Skupštine bio je poznat i objavljen na službenim stranicama Saveza u statutarnome roku te je SIK, 
kao i svaki drugi skupštinar, bio u mogućnosti da u točki 1.3 zatraži dopunu, što nije učinio. Obzirom 
da su u raspravi predstavnici BK Max najavili da BK Max i nova udruga planiraju sporazumno podijeliti 
programske aktivnosti, pri čemu bi nova udruga preuzela natjecateljski program kluba i igrače, 
predstavnici BK Max su u daljnjoj raspravi upozoreni na mogućnost da nova udruga – ako podnese 
valjani zahtjev - bude primljena u Savez na izvanrednoj skupštini tako da spomenuti igrači u 2009. 
godini ne izgube kontinuitet programske podrške. SIK je dopustio mogućnost da je napravio 
proceduralni propust, ali se smatra uskraćenim u svojim skupštinskim pravima, te stoga smatra 
ovakav postupak Skupštine neregularnim. 
 
Budući da nije bilo drugih upita PPZ je zaključila sjednicu. 
 
 
ODLUKE: 
 
1. Usvajaju se programski i financijski izvještaj o radu Saveza u 2007. godini. 
 
2. Usvajaju se programski i financijski izvještaj o radu Saveza za olimpijski ciklus 2004-8.  
 
3. Dosadašnja uprava Saveza razrješuje se dužnosti te se za predsjedavajućega sjednice do izbora 
novoga predsjednika imenuje Marijan Rihtar. 
 
4. Usvaja se novi Statut Saveza. 



 
5. Usvaja se Poslovnik Saveza 
 
6. Za predsjednika Saveza u olimpijskom ciklusu 2008-12. izabire se Lidija Petrinović Zekan, za 
tajnika Ratko Cvetnić, za odbornike Davor Đurđević, Anja Gorup, Silvio Jurčić, Marijan Rihtar i Damir 
Skorup i Šime Zekan. 
 
7. Usvaja se Plan rada Saveza za olimpijski ciklus 2008-12. 
 
8. Usvajaju se programski i financijski Plan rada Saveza za 2008. godinu. 
 
 
 
 
Ratko Cvetnić, zapisničar  
 
 
 
Marijan Rihtar,  predsjedavajući od točke 6 do točke 9.2 
 
 
 
Lidija Petrinović Zekan, predsjednica Saveza (u starom i novom mandatu) 
 


